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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.04.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Reetta Sihto
Sihteeriksi valitaan Veera Känsälä

Läsnäolijat:
Reetta Sihto Puheenjohtaja
Veera Känsälä Sihteeri
Siiri Hihnala
Aapeli Rytkönen
Alina Lukin
Iida Päärnilä
Marilla Timonen Paikalla kohdat 1-15
Sini Taivalmaa
Verna Vihervuori
Ellen Hakakoski Etänä Zoomissa kohdat 1-13.2
Ida Seluska Etänä Zoomissa
Tessa Nikka Etänä Zoomissa kohdasta 6 alkaen
Rosa Myllysilta



3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Lisätään kohta 12.1. Mahdollinen Stand up -klubin lippuihin budjetointi.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:



23.1.2024 Järjestettiin Sateenkaariviestinnän after work. Paikalla oli noin 15 reettoria.
23.1.2024 Tessa tapasi Vostokin liikuntaministerin Anni Oikarisen Pulkankääntäjäisten
suunnittelun sekä Reettoreiden ja Vostokin yhteisen laskettelureissun suunnittelun
tiimoilta.
24.1.2024 Otettiin hallituskuvat.
24.1.2024 Tietosuojatiimi kokoontui ensimmäisen kerran. Paikalla Reetta Sihto, Verna
Vihervuori, Tessa Nikka ja Iida Päärnilä.
25.1.2024 Pidettiin hallituksen viestintä- ja talouskoulutus.
25.1.2024 Excursiotiimiin tuli seitsemän hakemusta. Kaikki hakijat valittiin tiimiin.
25.1.2024 Rehtiin tuli 20 hakemusta. Kaikki hakijat valittiin.
25.1.2024 Tapahtumatiimiin tuli kuusi hakemusta. Kaikki hakijat ja yksi lisähakija
valittiin tiimiin.
25.1.2024 Pidettiin lautapeli-ilta Tavernassa. Paikalla oli 13 reettoria.
26.1.2024 ITC:n kv-vastaavien tapahtumapalaveri kansainvälisestä tapahtumasta.
26.1.2024 Vaihto-opiskelijoiden kanssa Vapriikki-vierailu ja illallinen Idan luona.
29.1.2024 Mari Juvani perehdytti Henna Alangon sekä Säde Lappalaisen
excursiotoimihenkilön tehtävään.
29.1.2024 Hallitus virkistäytyi Reetan luona.
30.1.2024 Pidettiin hallituksen ja henkilökunnan keskusteluhetki. Leena livenä, Pekka
etänä.
31.1.2024 Tessa tapasi VIMOn tuutorivastaavia. Aiheena oli VIMOn välisen yhteistyön
lisääminen tuutoroinnissa syksyllä 2024.
1.2.2024 Yliopiston kv-tuutorijärjestäjien koulutus Teamsissa.
1.2.2024 Reetta tapasi Reettoreiden järjestökummin Olivia Rannan kanssa.
1.2.2024 Järjestettiin kaverisitsit, joille osallistui 71 reettoria ja kaveria. Haalarimerkkejä
myyty yli 30 kpl.
4.2.2024 Palautettu TREY:n linjapaperiin liittyvät kommentit hallitukselta.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

7. Talousasiat

Tilillä 31.1.2024: 15735,16€
Käteiskassassa nyt: 532,15€



7.1 Reettoricolleget

Esitys: Jettaset on tehnyt tarjouksen 26e + alv 24% = 32,24e kpl kun tilaamme noin 40
collegea. Toimituskulut on noin 15-30e. Tarjous on edullisin meille tulleista. Tarkoitus
myydä jäsenistölle 32e kpl hintaan.

Keskustelu: Keskustellaan, myydäänkö colleget kuitenkin 33€ kappalehintaan, jotta ei
jäädä miinukselle myynnistä. Myynnin saa laittaa käyntiin heti kun talousvastaava
haluaa.

Päätös: Tilataan Jettasetilta collegeja niin monta kuin jäsenistö tilaa, ja myydään ne 33€
kappalehintaan.

8. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Rehtiin saatiin tänä vuonna 20 hakemusta. Ensimmäinen kokous 6.2. Vuoden
2024 toimitukseen valittiin seuraavat henkilöt:
Säde Lappalainen
Vilma Romppainen
Oona Jylhä
Mari Juvani
Annika Heikkinen
Jenni Törmänen
Jenna Ala-Rantala
Tuomas Massa
Neea Nenonen
Tessa Nikka
Anna Pollari
Ida Seluska
Reetta Sihto
Hilja Korko
Elisa "Lissu" Erkkilä
Sanni Savinainen
Lotta Tasa



Vuokko Haarala
Venla Laine
Jesse Sironen

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Excursio

Esitys: Keskustellaan excursiotoimihenkilöiden johdolla excursioon liittyvistä asioista.

Keskustelu: Excutoimihenkilöt eivät ole paikalla.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Kommentit: Sitsit Prodekon kanssa järjestyy 17.3. sunnuntaina! Meidän ei tarvii
toistaseks tehä mitään, vaan he lähettelee meillepäin matskuja kun saavat tehtyä. Jatkot
on vielä auki ja bussia Tampereelle voitais miettiä.

Keskustelu: Tapahtumatiimiin on valittu 7 henkilöä:
Neme Karjalainen

Rosa Myllysilta

Annika Heikkinen

Säde Lappalainen

Julia Väisänen

Kaisa Moilanen

Sini Taivalmaa

Päätös: Esityksen mukaan.



10.1 Pulkankääntäjäisten budjetointi
Esitys: Reettorit ja Vostok tarjoavat Pulkankääntäjäisissä laskiaispullia osallistujille.
Vostokin tekemien laskelmien mukaan laskiaispullien tarvikkeisiin menee noin 30 euroa.
Lisäksi Pulkankääntäjäisissä pidetään muutama kilpailu, joiden voittajat on tarkoitus
palkita heijastimin, sekä Reettoreiden/Vostokin haalarimerkein. Heijastimien hinta
kappaleelta on maksimissaan 2,99e. Heijastimilla palkitaan kolme henkilöä,
haalarimerkeillä palkitaan viisi henkilöä. Laskimme Vostokin kanssa maksimibudjetiksi
50e, joka puolitetaan ainejärjestöjen kesken.

Esitetään siis seuraavanlainen budjetointi pulkankääntäjäisiä varten:
Budjetoidaan 25e Pulkankääntäjäisten tarjoiluihin, heijastimiin sekä Reettoreiden
haalarimerkkeihin.

Keskustelu: Ei lisättävää.

Päätös: Esityksen mukaan budjetoidaan 25€ pulkankääntäjäisiin.

10.2 Reettorit x Vostok -laskettelutapahtuma
Esitys: Ainejärjestöissä toteutettujen kyselyiden perusteella Vostokilla kiinnostuneita
laskettelijoita on noin 20, Reettoreilla kuusi. Mukaan on kysytty myös UDKta, mutta
aikataulullisten haasteiden vuoksi UDK ei pääse osallistumaan laskettelutapahtumaan.
Budjetoinnin mukaan laskettelureissulle hinnaksi tulisi tämän osallistujamäärän mukaan
noin 67 euroa/henkilö. Keskustellaan lähteekö Reettorit mukaan järjestämään
laskettelutapahtumaa.

Keskustelu: Todetaan, että matalan reettoriosallistujamäärän vuoksi Reettorit ei lähde
mukaan järjestämään tapahtumaa.

Päätös: Reettorit ei lähde mukaan laskettelutapahtuman järjestämiseen.

10.3 VIMO-sitsit



Esitys: Tuutorivastaavien tapaamisessa nousi ilmi muiden ainejärjestöjen kiinnostus
VIMOn yhteisiä sitsejä kohtaan syksyllä 2024. Ajatuksena on, että sitsit ovat erilliset
fuksisitseistä ja järjestetään vasta sitten kun jokainen ainejärjestö on pitänyt omat
fuKeskustellaan VIMO-sitseistä ja Reettoreiden kiinnostuksesta näiden järjestämiseen.

Keskustelu: Täydennetään esitystä, eli VIMO-sitsit pidettäisiin kun jokainen osallistuva
järjestö on pitänyt omat fuksisitsinsä. Alustavasti puhuttu, että osallistuttaisiin
VIMO-sitseihin joka toinen vuosi, eli ensi syksynä voitaisiin taas osallistua. Olisiko
Bommari hyvä tila tälle?

Päätös: Esityksen mukaan.

10.4 Tapahtumien tilannekatsaus

Esitys: Ääniaallot tullaan järjestämään 16.-17.3. Matkan järjestäjänä toimii Silja Line ja
reittinä 22h risteily Helsinki-Tallinna välillä. Mukaan kutsuttu Parku, Dominus, Comedia,
Grrr, Media ja Valta. Ilmoittautuminen ääniaalloille aukeaa 8.2. ja mukaan odotetaan
osallistujia useammasta ainejärjestöstä. Myös Black&White approille on lyöty päivä
lukkoon 6.3.

Keskustelu: Black&White approjen päivä siirtyy, koska Bommari oli varattu. Uusi päivä
on 4.3. Pride approt järjestetään 12.3.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.5 Budjetointi ääniaaltojen varausmaksuun

Esitys: Budjetoidaan 852e ääniaaltojen ensimmäisen maksuerään joka tulee
maksettavaksi 7.2.

Keskustelu: Nostetaan budjetoitavaa summaa muutamalla eurolla mahdollisten
käsittelymaksujen tai muiden varalta.

Päätös: Budjetoidaan 855€ ääniaaltojen ensimmäiseen maksuerään.



11. Sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sosiaalipoliittisista asioista sosiaalipoliittisen
vastaavan johdolla.

Keskustelu: Tällä hetkellä 3 ilmoittautumista R.I.P goes kilpacheerleading.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: Vuoden ensimmäinen kulttuurikeskiviikko tulee keskiviikkona (wow).
Kulttuuritapahtuma on ollut suunnitteilla viikolle 15, ja siihen osuisi sopivasti
Ylioppilasteatterin Stand up -klubi 12.4.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1 Mahdollinen Stand up -klubin lippuihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan tarvittaessa Ylioppilasteatterin Stand up -klubin ryhmälippuihin.
Liput maksavat ryhmälipunmyynnissä 10€ kappale, ja niitä voi ostaa vähintään 8 ja
enintään 10 kerralla. Ehdotan 10 lipun ostamista, jolloin budjetoidaan yhteensä
10x10€=100€. Liput myydään jäsenistölle, joten niistä saadaan rahat takaisin.

Keskustelu: Lykätään budjetointia, ja hankitaan lisätietoja lipunmyynnistä. Selvitellään
myös wapun aikataulujen suhteutumista tähän tapahtumaan.

Päätös: Ei budjetoida vielä.



13. Sidosryhmät

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sidosryhmäasioista sidosryhmävastaavan johdolla.

Kommentit: Parkun sidosryhmävastaavat ottivat yhteyttä ja mainitsivat mahdollisesta
excusta Tampereelle huhtikuussa! Kyselivät kiinnostuksesta yhteistyöhön <3

Keskustelu: Excu sijoittuu huhtikuulle. Miten wappu suhteutuu tähän? Olisiko
mahdollista järjestää joku yhteislähtö wapputapahtumaan. Tai esim. joku
saunailta-tyyppinen. Sitsit ei ehkä mahdu kalenteriin.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1 Budjetointi mentorointiohjelman välitapaamiseen

Esitys: Budjetoidaan välitapaamisen tarjoiluihin 15 euroa.

Keskustelu: Ei lisättävää.

Päätös: Budjetoidaan 15€ mentorointiohjelman välitapaamisen tarjoiluihin.

13.2 Alumnipäivä

Esitys: Pohditaan tiedotusta, jotta saadaan mahdollisimman moni opiskelija mukaan.
Keskustellaan hallituksen halukkuudesta osallistua opiskelijoiden puheeseen.

Keskustelu: Alunmipäivän Save the date löytyy Vinssistä ja ohjelma intrasta.
Opiskelijoiden puheenvuorossa voisi esitellä alumnijäsenyyden hallituksen toimesta, ja
lisäksi joku alku- ja loppupään opiskelija. Reetta ottaa koppia tapahtuman
yhteyshenkilönä toimisesta.

Päätös: Esityksen mukaan.



14. Yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista yritysyhteistöihin liittyvistä asioista
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Yrpät käynnistelevät yritysten kontaktoinnin pikimmiten. Haalarisponssien
hintoja on hieman nostettu.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Hakemuksia tippuu pikkuhiljaa, hakuaika päättyy tänään 5.2. Valinnat
tiedotetaan hakijoille 16.2. Markkinointityötä on tehty ahkerasti.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Viestintä

Esitys: Hallitusesittely pyörii tällä viikolla instagram storyssä. Pohdittiin, että pidettäisiin
helmikuussa pienimuotoinen kanavat haltuun-kampanja. Lisäksi ollaan laitettu Peksille
viestiä viestinnän opiskelijoiden blogin oikeuksien antamisesta. Yritetään siis saada sekin
aktivoitua helmikuun aikana

Keskustelu: Pekka Isotalus on myöntänyt oikeuden viestinnän blogiin. Viestinnän blogin
ryhmän voisi siirtää Telegramiin. Salasanojen vaihto tapahtuu tällä viikolla. Instagramiin
saa tehtyä ajastettuja julkaisuja Meta Business -sitella, kannattaa pitää mielessä.



Päätös: Esityksen mukaan.

17. Koulutuspolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen
vastaavan johdolla: TREYn linjapaperi, keskustelu henkilökunnan kanssa,
reettorikahvien sisällöt, VIMO OPS ja lukuvuosipalaute.

Keskustelu: Muistio hallituksen ja henkilökunnan keskusteluhetkestä hallituksen
Telegramissa. Reettorikahvit 21.2. Klo 13.

Päätös: Esityksen mukaan.

17.1 Lukuvuosipalautelomakkeen sisällöt

Esitys: Keskustellaan lukuvuosipalautteen sisällöistä, erityisesti siitä, lisätäänkö kohta
yleisestä tunnelmasta ja fiiliksistä opintojen aikana.

Keskustelu: Viime vuosista poiketen voitaisiin lisätä muutama kysymys esim.
tyytyväisyydestä opintoihin ja fiiliksista. Ei kuitenkaan kovin montaa lisäkysymystä, sillä
lukuvuosipalaute on jo nyt melko pitkä. Joku arvonta kannustimena voisi olla hyvä.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista:
vaihto-opiskelijoiden tuutorointi.



Keskustelu: Museovierailulla heräsi toive lisätä vuorovaikutusta paikallisten
opiskelijoiden välillä.

Päätös: Esityksen mukaan.

18.1 ITC:n KV-tapahtuma

Esitys: Sitsien sijaan ollaan suunniteltu saunailtaa, jonka tarkoituksena on sekoittaa
kv-opiskelijoita ja paikallisia. Alustava päivämäärä: xx.xx. Millaisia resursseja, etenkin
taloudellisia, Reettoreilta voidaan tarjota?

Keskustelu: Palataan päivämäärään myöhemmin. Voidaan panostaa noin 150€
tapahtumaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

19. Saapuneet vuosijuhlakutsut

Esitys: Vostok ry on kutsunut meidät vuosijuhlilleen 22.-23.3. Budjetoidaan vuosijuhlille
osallistumiseen 40€ sekä vuosijuhlalahjaan 15€.

Keskustelu: Reetta ja Inari lähtevät edustamaan. TamAussilta tuli myös vujusitsien Save
the date.

Päätös: Budjetoidaan vuosijuhlille osallistumiseen 40€ ja vuosijuhlalahjaan 15€.

20. META

Reetta ottaa koppia alumnipäivästä noppien kiilto silmissä.
Jengi huomenna Reetan kanssa laulusaunalle, Av Yv t. Iida.
Reetta haluaa laulusaunalle fuksipisteiden kiilto silmissä.



Alumnipäivän ilmo menee kiinni 27.2.
Ens halkon jälkeen kokousjatkot???? Zarillo 8€ opiskelijabursa megaslay

21. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.38.

Pöytäkirja hyväksytty
19.02.2024
Tampere

Reetta Sihto Veera Känsälä
Puheenjohtaja Sihteeri


